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برگشته.  تهران  به  پیروزی  با  ملی  تیم   .1
ای  برنده  جنوبی  کره  با  بازی  که  است  درست 
رسید.  خواست  می  آنچه  هر  به  ایران  اما  نداشت 
بازی را نباخت ، گلی دریافت نکرد و رکورد شگفت 
تمام  رشک  باعث  که  گذاشت  برجای  را  انگیزی 
دنیاست. فیفا و ای ای اف سی ، در فضای مجازی 
کارلوس  با  ایران  اند.  را ستوده  ایران  رکوردشکنی 
کی روش مجموعه از موفقیت ها را به دست آورده. 
قابل انکار هم نیست که کارلوس کی روش فضای 
حالا  داده.  سوق  جلو  سمت  به  را  ایران  فوتبال 
بازیکنان ایرانی حاضرند بر خلاف همیشه قید پول 
اروپا  مختلف  کشورهای  لیگ  به  و  بزنند  را  آسان 
صعود کنند. این بخشی است از تلاش های کارلوس 
کی روش برای تغییر ذهنیت بازیکنان ایرانی. دیگر 
بازیکنان ما برای رفتن به قطر دست و پا نمی زنند. 

یونان نزدیک تر است و حتی بلژیک.
2. کارلوس کی روش اما در تمام سال هایی 
که برای فوتبال ایرانی عرق ریخته ، از خود رفتاری 
به  دوبار  را  ایران  از یک طرف  داده.  نشان  دوپهلو 
جام جهانی برده و هر دو بار هم به عنوان تیم اول 
گروه و از سوی دیگر چنان سدت به جنگ با مردان 
فوبتال ایران زده که یک دوست برای خودش نگه 
را  علم  از  ای  گنجینه  روش  کی  کارلوس  نداشته. 
در اختیار دارد اما از انتقال این گنجینه به مربیان 
ایرانی خبری نیست. کی روش بهترین ارتباطات را 
در اروپا دارد اما این ارتباطات به فوتبال ایران اضافه 
نشده اند. این ارتباطات کمک نکرده تا فوتبال ایران 
شخصیت بین المللی منحصر به فرد خود را داشته 
باشد. اینها ارتباطاتی است که گاهی به کمک کی 
ملی  تیم  به سود  اینکه  از  بیش  و  آیند  می  روش 

تمام شوند به سود تیم او تمام می شوند. 
یاران  فوتبال  به  روش  کی  کارلوس  نگاه   .3
می  هایی  آدم  را  این  است.  پایینی  به  بالا  از  نگاه 
گویند که از نزدیک با او ارتباط دارند. او در طول 

و  مربیان  اکثر  تقریبا  ایران  در  فعالیتش  مدت 
یکی  خورده.  مشکل  به  یارانی  فوتبال  کارشناسان 
برای برداشتن تمرکز  او  از بهترین استراتژی های 
از روی باخت هایش این است که مثلا بعد  مردم 
مقابل  آسیا  های  ملت  جام  از  ملی  تیم  حذف  از 
به تخریب شخصیت حمید درخشان  عراق طوری 
پرداخت که انگار درخشان در تیم ملی عراق بازی 
کرده و برای آنها گل زده! درخشان در حالی مورد 
حمله کی روش قرار گرفته بود که تنها گناهش این 
بار علیه کی روش مصاحبه کرده  بود که یکی دو 
 ، فوتبال  فدراسیون  اعضای  با  او  روابط  بود.همین! 
دستیاران و کادرش نیز همین بود. هر وقت از کسی 
ناراحت می شد در نهایت تحقیر بیرونش می کرد. 
تقریبا هیچ کدام از دستیاران او در طول این مدت 
اند. در تمام پست ها تغییرات اعمال  ثابت نمانده 
شده و دلیلش این است که اخلاق او به گونه ای 
است که مردان کناری را می رنجاند. در طول مدتی 
که کی روش سرمربی تیم ملی بوده بارها سرپرست 
و  ایرانی  دستیاران  و  ای  رسانه  مدیر   ، سخنگو   ،
از  او همیشه  اند.  یافته  تغییر  کرات  به  او  خارجی 

سخن گفتن علیه نفراتی که از او جدا  می شوند 
نهایت لذت را می برد و می کوشد تا به گونه ای 
روش  کارلوس کی  رفتارشناسی   . کند  تحقیرشان 
در مواجهه با آدم هایی که به نوعی سد راه او قرار 
بگیرند نشان می دهد که او آدمی است که مخالفت 
را به هیچ وجهی نمی پذیرد.برایش مهم نیست که 
با داور بازی ایران و استرالیا طرف باشد یا با مدیر 
رسانه ای تیم ملی خودش یا با دبیرکل. بیانیه های 
او و رفتارهایش حتی موافقان او را هم دلسرد کرده. 
کره.  و  ایران  باری  به  رسیم  می  حالا  و   .4
حیثیتی  اما  تشریفاتی  ای  مسابقه  در  ملی  تیم 
موفق شده دست پر از کره بیرون بیاید. در چنین 
انتشار بیانیه ملی پوشان مبنی بر مطالبه   ، جوی 
یکدفعه  اینکه  دارد؟  معنایی  چه   ، بازی  پاداش 
بازیکنانی که شاید نخستین بازی های ملی خود 
را انجام  می دهند در اینستاگرام خود به تحقیر 
فدراسیون فوتبال و حتی وزارت ورزش دست می 
زنند دلیلش چیست؟ کی روش روی بازیکنان تیم 
ملی را هم در روی مسوولان فدراسیون باز کرده.
بازیکن هایی که هرکدام با گران ترین ماشین ها 

باید  پاداش  دلار  هزار  چهار  برای  کنند  می  تردد 
بیانیه بدهند؟ آیا غیر از این است که در تیم ملی 
باور  خورند؟باید  نمی  آب  روش  کی  اجازه  بدون 
کنیم که کی روش از این قصه بی خبر بوده؟باید 
های  متن  همه  بازیکن  بیست  وقتی  کنیم   باور 
که  اند  گذاشته  اینستاگرام خود  در  را  یک شکل 
کی  همیشگی  غرغرهای  همان  ادامه  مضمونش 
حالی  در  نیست؟  میان  در  او  پای   ، است  روش 
که تاج رییس فدراسیون همراه با کاروان تیم ملی 
است ، بازیکنان باید او را سکه یک پول کنند؟ و 

بعد سر چهارهزار دلار پاداش؟ 
در  بگوییم؟  چه  باید  را  فرودگاه  افتضاح   .5
تا  اند  فرودگاه خبرنگاران بهسمت کی روش رفته 
نکرده.  مصاحبه  استاد  حضرت  که  کنند  مصاحبه 
جواب  این  به  و  اند  کرده  جو  و  پرس  را  دلیلش 
رسیده اند که حضرت کارلوس از میزان استقبالی 
که از تیم ملی شده راضی نیست! شاید ایشان انتظار 
داشته اند که رییس فدراسیون نیم ساعت زودتر از 
به  بیرون  از  را  و خودش  پرید  می  بیرون  هواپیما 
کرد؟  می  استقبال  ایشان  از  و  رساند  می  در  دم 
شاید ایشان منتظر بودند اعضای فدراسیون همه به 
فرودگاه بروند و سر ایشان برف شادی بریزند؟ شاید 
ایشان منتظر بودند آحاد ملت برای تساوی با کره 
جنوبی به ورزشگاه هجوم بیاورند و ترافیک درست 
کنند؟ شاید ایشان منتظر بودند مردم برای ایشان 
کسی  فدراسیون  در  بزنند!  زمین  گوسفند  و  گاو 
برای  تا  باشد  نکرده  اخراجش  مانده که کی روش 
استقبال از او به فرودگاه برود؟همه را که کارلوس 
کی روش برکنار کرده.دیگر چه کسی مانده که به 

فرودگاه برود؟
6. کار بعدی کی روش چیست؟ هدف بعدی 
اش کیست؟ نفر بعد که قرار است تخریب شود ، 
عملیات   ، بگیرد  صورت  است  قرار  که  بعدی  کار 
چیست؟  برسد  سرانجام  به  است  قرار  که  بعدی 
به  بعدی  عملیات  در  است  قرار  روش  کی  گنگ 

کدام مسوول یا سازمان حمله کنند؟

سرمربی تیم ملی فوتبال با بیان اینکه صحبت درباره تبانی در 
بازی ایران و سوریه بحث بزدلانه و کثیفی است، گفت: سعی می کنم 

برای تیم ملی حساب باز کنم تا مشکلات مالی نداشته باشیم.
کارلوس کی روش در حاشیه تمرین صبح دیروز تیم ملی فوتبال 
ایران در جمع خبرنگاران حاضر شد و درباره شرایط تیم ملی بعد از 

تساوی مقابل کره جنوبی و پیش از بازی با سوریه توضیحاتی داد.
ارقام  و  اعداد  اساس  بر  گفت:  سوریه  با  بازی  درباره  روش  کی 
سوریه تیم سوم گروه است. این تیم همه را شگفت زده کرده است. ما 
هم کاملا هوشیار و آماده هستیم تا با انگیزه بالا مقابل سوریه حاضر 
شویم. یکی از دلایل آن رفتار سوریه در بازی رفت بود که رفتار خوبی 
نبود و بازیکنانشان مقابل ما خشن بازی کردند. برای همین با انگیزه 

و آمادگی کامل بازی می کنیم.
وی درباره رکورد تیم ملی و شکست ناپذیری این تیم گفت: این 
رکوردها حائز اهمیت است. ما درون زمین نتایج خوبی گرفته ایم و 
رکورد خاص را به دست آورده ایم ولی نتیجه خاصی را قبل از بازی 
مرور نمی کنیم. فقط می خواهیم درون زمین عملکردمان را نشان 

بدهیم. اگر این رکورد را حفظ کنیم، برایمان خاص است.
سرمربی تیم ملی درباره عدم مصاحبه بعد از بازگشت به ایران 
گفت: این مسائل به بازی با کره جنوبی ربطی نداشت. این مسائل ماه 
هاست که دارد رخ می دهد و پابرجاست. اتفاقی که دیروز در فرودگاه 
آنرا می گوییم.  از ۷ سال است داریم  رخ داد، مثالی هست که بعد 
وسط چمدان ها و مسافران دیگر، فضای خوبی برای مصاحبه نیست 
اتفاق دیروز  افتاد. بعد از ۷ سال،  اتفاق  ولی بازهم شاهد بودیم این 
نشان داد رفتار حرفه ای گری برقرار نیست. ما شاهد بودیم هواداران، 
مسافران، خبرنگاران و چمدان ها آن وسط کنار هم قرار داشتند و 

فضای خوبی نبود. 

این است که  نشان دهنده  یادآور شد: مسائل دیروز  کی روش 
فاصله  ملی،  تیم  دستاوردهای  گرفتن  درنظر  با  پابرجاست.  اتفاقات 
بیشتری بین تیم ملی و مسئولان ایجاد شده است و این بی تفاوتی 
نمایان است و می توان آنرا دید. ما داریم زمان را از دست می دهیم. 
بازی با روسیه را از طریق ارتباطات شخصی خودم با سرمربی روسیه 
دوستانه  بازی  بود  قرار  آن  از  قبل  روز  چند  ولی  ام  کرده  هماهنگ 
دیگری داشته باشیم ولی چون بودجه لازم را برای آن بازی نداریم 
این مسابقه لغو خواهد شد. این زمان است که دارد از دست می رود.

از  بعضی  است  جالب  گفت:  ایران  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
خبرنگاران هرچه می خواهند می نویسند ولی اینجا نمی آیند. آنها 
دارند تلاش می کنند روحیه و افتخار بازیکنان را کوچک نشان بدهند. 
آنها می خواهند ارزش کار ما را پایین بیاورند و به ما درس اخلاقی 
بدهند در حالی که این افراد در این جایگاه نیستند. یکسری اشخاص 
بازیکنان  واقعی  افراد  دهند.  می  ملی  تیم  علیه  را  مطالبی  آنها  به 

هستند که وسط زمین برای تیم ملی می جنگند.
به  تهدیدی که  روزنامه خاص گفت:  به یک  وی سپس خطاب 
کادر بنده و بازیکنان وارد می کنید را تمام کنید و بگذارید کارمان 

را بکنیم.
کی روش درباره احتمال تبانی ایران با سوریه بر اساس ادعای 
مسئولان فدراسیون کره جنوبی تصریح کرد: استحقاق صحبت کردن 
ندارد که درباره این موضوع حرف بزنم. آنقدر کثیف و بزدلانه است 
این صحبتها و نظرات که می خواهند علامت سئوالی مقابل دستاورد 
تیم ملی بگذارند. نباید راجع به این مسائل صحبت کنیم. توصیه من 
به شما این است که این صحبتها را فراموش کنید و روی کار خود در 
راه کمک به آماده سازی تیم ملی کشورمان تمرکز کنید. ببخشید که 
کلمه کشورمان را به کار بردم. تا زمانی که در من این مملکت هستم 

و این پیراهن مقدس را به تن می کنم، به ایران »کشورم« می گویم 
و برای منافع ایران می جنگم. ما از شما می خواهیم از برنامه آماده 

سازی تیم ملی حمایت شود. چیز خاصی نمی خواهیم.
وی درباره بازی های تدارکاتی تیم ملی تا جام جهانی و اینکه 
تامین مالی مناسب دارد، گفت: سعی می کنم  به  نیاز  بازی ها  این 

حساب بانکی باز کنم تا مردم به ما کمک کنند!
سرمربی تیم ملی درباره جشن صعود به جام جهانی بعد از بازی 
با سوریه تاکید کرد: ما کارمان را انجام می دهیم و بعد به منزل می 
رویم. جشن ها را برای افراد دیگر می گذاریم. بعد از بازی به خانه می 

رویم و شما می توانید از عکسها و فیلمهای آن استفاده کنید.
کی روش درباره عدم حضور بازیکن مورد علاقه اش که چند سال 
در لیگ اسپانیا بازی کرده و حالا در تیم ملی نیست، یعنی مسعود 
شجاعی گفت: فکر کردم شما راجع به جواد نکونام صحبت می کنید. 
اگر نکونام امروز اینجا کنار ما نیست به این خاطر است که هفت ماه 

حقوق به وی ندادند. بیایید الان درباره جواد نکونام صحبت کنیم!

بیانیهجدیدباشگاهذوبآهن:

رضا شکاری خودزنی کرد
باشگاه ذوب آهن نسبت به عقد قرارداد رضا 

شکاری با باشگاه روبین کازان واکنش نشان داد.
 5 قرارداد  عقد  از  بعد  آهن  ذوب  باشگاه 
با باشگاه روبین کازان روسیه،  ساله رضا شکاری 
است:  آمده  بیانیه  این  در  کرد.  صادر  ای  بیانیه 
پنجاه  درقدمت  اصفهان  آهن  ذوب  »باشگاه 
و  ساز  بازیکن  باشگاهی  به  همواره  خود،  ساله 
رسالتی  این  و  است  بوده  شهره  ورزشکارپرور 
که  است  باشگاه  این  اساسی  اصول  از  و  ماندگار 
های  رشته  درهمه  و  زمانی  های  دوره  درهمه 
های  درتیم  گذاری  سرمایه  و  تشکیل  به  فعال، 
پایه و پیرایش و پرورش ورزشکاران درهمه رده 
های سنی از طفولیت تا بزرگسالی همت گمارده 
ایم. همتی والا که تنها در حوزه فوتبال به صدها 
ایران  ملی  و  باشگاهی  فوتبال  در  بازیکن مستعد 
پیام  و  مسلمان  محسن  و  است  شده  منتج  عزیز 
ازاستعدادهایی  ارزشمند  نمونه  دو  صادقیان 
هستند که در سالیان اخیر در مکتب ذوب آهن 
دار  آینده  بازیکن  شکاری  رضا  و  اند  کرده  رشد 

دستاوردهای  ازجمله  نیز  آهن  ذوب  فوتبال  تیم 
پایه  های  تیم  سازمان  در  باشگاه  این  جدید 

محسوب می شود.
روبین  باشگاه  با  شکاری  رضا  اخیر  قرارداد 
برانگیزی  تامل  موارد  ازجمله  روسیه  کازان 
و  ورزشی  کارشناسان  تمامی  تعجب  که  است 
است،  برانگیخته  را  فوتبال  حوزه  حقوقدانان 
رسمی  حکم  با  و  تازگی  به  که  درحالی  هم  آن 
فدراسیون  انضباطی  کمیته  تغییر  غیرقابل  و 
باشگاه  با  شکاری  رضا  قرارداد  کشور،  فوتبال 
قانونی  فرم  با  مطابق  و  بوده  محرز  آهن  ذوب 
نامه  به  استناد  با  و  جانبه(  )یک  قرارداد  فسخ 
لیگ  سازمان  به  استان  فوتبال  هیات  رسمی 
پذیر  امکان  قرارداد،  این  یکطرفه  فسخ  فوتبال، 

نبوده و فاقد وجاهت قانونی می باشد.
از طرفی مطابق با ماده 16 آئین نامه قوانین 
)فیفا(  بازیکنان  انتقال  و  نقل  و  وضعیت  بر  حاکم 
مبنی بر اینکه یک قرارداد به هیچ وجه قابل فسخ 
شدن به صورت یک طرفه در حین فصل نیست به 

برنامه  مدیر  و  شکاری  رضا  شخص  رسد  می  نظر 
منتشر  ها  رسانه  در  که  هایی  گفته  برخلاف  وی، 
آینده  برای  را  اشتباهی  گیری  تصمیم  اند  نموده 
خودزنی  نوعی  به  و  زده  رقم  بازیکن  این  فوتبالی 

کرده اند.
با وجود اسناد  باشگاه ذوب آهن  در هر حال 
مثبت و مستندات موجود، این مساله را تا انتها و 
از طریق کلیه مراجع داخلی و بین المللی پیگیری 
ارتباط  این  از حقوق حقه خود در  و  نمود  خواهد 
رضا  های  گفته  برخلاف  هرچند  گذشت.  نخواهد 
شکاری که اظهار داشته است که باشگاه ذوب آهن 
خود  انتخابی  های  مدیربرنامه  تحمیل  دنبال  به 
مدیر  انتخاب  که  باشد  می  ذکر  قابل  است،  بوده 
و  شده  تعریف  وظایف  حیطه  در  بازیکنان  برنامه 
مسئولیتهای باشگاه ذوب آهن نبوده و باشگاه تنها 
به دنبال این مساله بود که آینده درخشانی را برای 
وی و با استفاده از توان ارتباطی خود رقم بزند که 
گویا خود ایشان ترجیح داده اند با یک قرارداد بلند 
مدت و البته غیرقانونی  به یک باشگاه درجه سوم 

و چهارم اروپایی بپیوندند.
همچنین ذکر این نکته خارج از لطف نیست 
که در یکی از آخرین جلساتی که با رضا شکاری در 
ستاد باشگاه ذوب آهن و با حضور مدیران باشگاه 
تشکیل گردید، وی صراحتا اظهار داشت که مدیر 
برنامه وی ۸ ماه است که وی را بازی داده و با او 
ارتباطی نداشته است و ازطرف دیگر قرارداد مدیر 
با  یازدهم مرداد ۹6  تاریخ  برنامه های شکاری در 
وی به پایان رسیده است که این مساله هم جای 

تامل و بررسی دارد.
از  که  شکاری  رضا  کاش  ای  روی،  هر  به 
می  محسوب  ایران  فوتبال  دار  آینده  بازیکنان 
برای حضور در فوتبال  را  شود، رویه مناسب تری 
که  داد  می  اجازه  و  کرد  می  طی  ایران  از  خارج 
با  بودیم  داده  پیشنهاد  وی   خود  به  که  همانطور 
ارتباطات گسترده و تعامل باشگاه ذوب آهن، تیم 
های بزرگتر و درجه اولی در فوتبال دنیا و اروپا  را 
و البته با شرایط ایده آل تر برای ادامه فوتبال خود 

انتخاب می کرد.«

پورغلامیسرمربیتیمزیر۱۹سالشد؛

انتخاب دستیار سابق کی روش به عنوان مدیر تیم های جوانان ایران
نشست هیات رئیسه فدراسیون فوتبال با حضور رئیس فدراسیون 
و کلیه اعضا برگزار شد که در این جلسه مارکار آقاجانیان مربی سابق 

تیم ملی به عنوان مدیر تیم های جوانان انتخاب شد.
تاج،  مهدی  حضور  با  فوتبال  فدراسیون  رئیسه  هیات  جلسه 
محمود  اصفهانیان،  فریدون  کفاشیان،  علی  ساکت،  محمدرضا 
لیلا  و  بهاروند  حیدر  طالقانی،  عبدالکاظم  شیعی،  محمود  اسلامیان، 
هیات  اعضای  تصویب  به  زیر  موارد  نهایت  در  و  برگزار  زاده  صوفی 

رئیسه فدراسیون فوتبال رسید:
* کلیات آیین دادرسی رکن قضایی )مقررات انضباطی فدراسیون 
فوتبال( مورد تصویب اعضای هیات رئیسه قرار گرفت و مقرر شد تا در 

مجمع آتی جهت تصویب نهایی ارائه شود.
* ضمن تشکر از زحمات علیرضا اسدی، با تایید اعضای هیات 
کل  دبیر  عنوان  به  ساکت  محمدرضا  فوتبال،  فدراسیون  رئیسه 

فدراسیون فوتبال منصوب شد.

* ضمن تشکر از زحمات محمد احسانی، سید میرشاد ماجدی 
با تایید اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال به عنوان رئیس کمیته 

آموزش منصوب شد.
از زحمات محمد حسین میر شمسی،  تقدیر و تشکر  * ضمن 
بنا به پیشنهاد کمیته فنی و توسعه فوتبال ساحلی و فوتسال، مارکو 
اوکتاویو به عنوان سرمربی تیم های ملی فوتبال ساحلی بزرگسالان و 

زیر 23 سال منصوب شد.
فدراسیون  ملی  های  تیم  تشکیلاتی  هرم  گزارش  به  باتوجه   *
برای مدیریت و راهبری تیم های ملی در  آقاجانیان  فوتبال، مارکار 
سطح B )زیر 23 سال تا 1۸ سال( و عباس چمنیان برای مدیریت و 
راهبری تیم های ملی در سطح  C )زیر 1۸ سال تا 14 سال( معرفی 

و هیات رئیسه برای آنان آرزوی موفقیت کرد.
 B بنا به پیشنهاد کمیته فنی و توسعه فوتبال و مدیر سطح *
تیم های ملی، فرهاد پورغلامی به عنوان سرمربی تیم فوتبال زیر 1۹ 

سال منصوب شد.
ابوالفضل حسن زاده  * بنا به پیشنهاد رئیس کمیته انضباطی، 

محمدی به عنوان عضو کمیته انضباطی منصوب شد.
* بنا به پیشنهاد کمیته اخلاق، سید امید حسینی به عنوان عضو 

کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال منصوب شد.
برای اعضای کمیته داوران طبق مقررات  * حداکثر سن مجاز 

فیفا از 61 سال به 65 سال افزایش یافت.
به پرونده ها و دعاوی  امور و مکاتبات مربوط  * در خصوص 
و...   مربیان  بازیکنان،  قبیل  از  اشخاص  کلیه  با  ها  باشگاه  فیمابین 
تام  مسئولیت  به  توجه  با  المللی،  بین  مراجع  سایر  و  فیفا  نزد 
سوی  از  لازم  اقدامات  پیگیری،  و  تعهدات  اجرای  در  ها  باشگاه 
صرفا  مورد،  حسب  و  گیرد  صورت  مستقیم  طور  به  ها  باشگاه 
وضعیت  کمیته  و  الملل  بین  روابط  سوی  از  مشاوره  و  راهنمایی 

ارائه می باشد. بازیکنان قابل 
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اخبار
دردسرهایمالیاتیتمامیندارد؛

»پلمب«برجیبمسئولانفوتبال!
دردسری که از چند هفته قبل گریبان سازمان لیگ فوتبال ایران را گرفته و باعث مسدود شدن حساب 

های این سازمان شده بود، حالا یقه رئیس مجمع این سازمان را هم گرفته است!
به گزارش مهر؛ چندی پیش بود که بدهی های مالیاتی سنگین اوضاع سازمان لیگ برتر را بهم ریخت 
و حساب های این سازمان را مسدود کرد تا پرداخت پول به باشگاه های مختلف و سایر ارگان های مرتبط با 
سازمان لیگ به مشکل بخورد. بدهی 1۷5 میلیارد تومانی سازمان لیگ عملا این سازمان را با مشکلات زیادی 
مواجه کرد و با وجود تلاش هایی که صورت گرفته است نه تنها این مشکل برطرف نشده بلکه دردسر جدیدی 
را هم برای برخی مسئولان بوجود آورده است. خبرنگار مهر کسب اطلاع کرد به دنبال این اتفاق مشکلات 
جدیدی برای مسئولان سازمان لیگ بوجود آمده و حساب های شخصی این افراد هم مسدود شده است.در 
راس این افراد مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال قرارداد که رئیس مجمع سازمان لیگ نیز محسوب می شود. 
تاج که درحال تلاش برای حل مشکل مالیاتی سازمان لیگ بود حالا باید تلاشش را بیشتر کند چرا که پای 
حساب های شخصی خودش را در میان است.علاوه بر مهدی تاج حساب برخی مسئولان هیات رئیسه سازمان 
لیگ هم مسدود شده که گفته می شود رقم بدهی این پرونده بیشتر از رقم 1۷5 میلیارد تومانی قبلی است.
باید دید آیا مسئولان سازمان لیگ توانایی تعامل با اداره مالیات و حل مشکل را دارند یا »پلمبی« که در جیب 

فوتبال خورده مشکلات این رشته را بیشتر خواهد کرد.

وضعیتمابغرنجمیشود؛
برانکو:لیستپرسپولیسپرشدهونمیتوانیمدژاگهرابگیریم

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس با بیان اینکه امکان جذب اشکان دژاگه فراهم نیست، گفت: باتوجه 
به فشردگی مسابقات، وضعیت پرسپولیس بغرنج می شود. برانکو ایوانکوویچ در حاشیه تمرین دیروز تیم 
فوتبال پرسپولیس درباره پیشنهاد این باشگاه به اشکان دژاگه گفت: دژاگه یک بازیکنی است با گذشته 
خوب که کاپیتان تیم ملی هم هست ولی فصل نقل و انتقالات تمام شد.  الان لیست بازیکنان بالای 23 
سال پرسپولیس تکمیل شده است.وی درباره وضعیت امید عالیشاه گفت: نمی دانم خدمت سربازی امید 
چه زمانی تمام می شود. هر موقع تمام شد آن زمان صحبت خواهیم کرد.سرمربی پرسپولیس درباره 
بازی با گسترش فولاد و اینکه فرصت کمی برای ملی پوشانش دارد، تاکید کرد: متاسفانه بازیکنان ملی 
پوش دوروز با ما تمرین می کنند. ما پیشنهاد کردیم که ششم ماه قبل بازی کنیم ولی توافق نشد و از 
نظر ما حمایت نکردند. الان وضعیت ما بغرنج می شود. هیچ تیمی دو روز بعد از بازی تیم ملی، به میدان 
نمی رود. ظاهرا همه مشکلات به این بر می گردد که در لیگ قهرمانان آسیا بازی می کنیم. این موضوع 
زمان ها را به هم ریخته است. برانکو درباره اینکه تیم الاهلی عربستان چند روز به بازیکنانش استراحت 
داده و با خیال راحت به مصاف پرسپولیس می آید، گفت: من با سرمربی الاهلی در فرودگاه صحبت 
کردم. آنها پنج روز استراحت و دو روز بعد از ما تمریناتشان را شروع کردند. الاهلی یک بازی دوستانه 
برگزار می کند و تا بازی با پرسپولیس برنامه خاص دیگری ندارند به جز برنامه تیم ملی عربستان که 
هفت، هشت بازیکنشان در تیم ملی هستند.  وی در خصوص وضعیت احمد نوراللهی و حضورش در 
پرسپولیس هم تصریح کرد: احمد بازیکن ماست. او را برای بازی برگشت با الاهلی نداریم چون وضعیتش 
مشخص نشده است ولی جزو 1۸ بازیکن پرسپولیس است. او عالی تمرین می کند و منتظریم زودتر 
کارهایش انجام شود.سرمربی پرسپولیس درباره برنامه فشرده این تیم و احتمال تغییر در ترکیب تیمش 
و استفاده از بازیکنان جوان گفت: باید دید چه می شود. ما بازی به بازی پیش می رویم. بازیکنان ما 
همه جوان هستند و بازیکن مسن نداریم. بازیکن مسن ما کریم باقری و نسل ایشان است! )به شوخی( 
برانکو درباره بازی محمد انصاری در تیم ملی و رویارویی با مهاجم سوریه که در تیم الاهلی بازی می 
کند، یادآور شد: بله، انصاری در کنار ملی پوش بودن، بازیکن بسیار مهمی برای ماست. او دومین سالی 

است که با کیفیت بالا خودش را نشان می دهد و هنوز هم جای پیشرفت دارد.

پاشازاده:خوشحالمبانساجیبزرگترینبازیسالرابردیم
سرمربی تیم فوتبال نساجی قائمشهر گفت: دیدار تیم ما با خونه به خونه بزرگترین بازی سال بود 
و خوشحالم که بعنوان تیم برنده میدان را ترک کردیم. مهدی پاشازاده در خصوص پیروزی تیم نساجی 
مقابل خونه به خونه در هفته چهارم لیگ دسته اول فوتبال ایران، اظهار داشت: بازی سنگینی مقابل 
خونه به خونه داشتیم. این بازی همیشه از حساسیت های خاص خودش برخوردار بوده است. سابقه نشان 
می دهد بازی میان این دو تیم بی حاشیه هم نبوده است. خونه به خونه تیم پر مهره ای است که حضور 
جواد نکونام روی نیمکت این تیم هم بر وزن آن افزوده است. از قبل از بازی هم می دانستیم که چه 
بازی سنگینی پیش رو داریم. سرمربی نساجی گفت: تعدادی بازیکن مصدوم داشتیم که به ناچار یکی 
دو نفر از آنها را در ترکیب ثابت گذاشتیم. به خاطر کمبود بازیکن ناچار شدیم یکی، دو بازیکنی هم که 
تازه گرفته بودیم را در این بازی به میدان بفرستیم و برای اولین بار در ترکیب ما حضور یافتند. با این 
وجود نیمه اول را خیلی خوب پشت سر گذاشتیم و به جز گل خوبی که زدیم یک پنالتی صد درصد 
ما را هم نگرفتند.  در نیمه دوم خونه به خونه فشار بیشتری آورد و این طبیعی بود. ما هم اولویتمان 
را برای حفظ نتیجه گذاشتیم. وی افزود: همین که تیم پر مهره خونه به خونه با آن فشاری که آورد، 
با آن اوت دستی های خطرناک و آن ایستگاهی های خطرناکشان نتوانستند به دروازه ما گزند برسانند و 
در نهایت بازی را بردیم برای ما خیلی خوب بود. این بازی از نظر خیلی از اهالی فوتبال بزرگترین بازی 
سال است و من به نوبه خودم خوشحالم که این بازی بزرگ را بردیم.  پاشازاده گفت: در چهار بازی که 
انجام دادیم تنها یک گل از گل گهر خوردیم و آن هم روی یک ضد حمله و کاملا بر خلاف جریان بازی 
بود. این نشان می دهد ساختار دفاعی ما بسیار مستحکم است. تیم هایی که سخت و کم گل بخورند 
ضریب موفقیت شان بالاتر از تیم هایی است که فقط زیاد گل بزنند. ضمن این که آمار خط حمله تیم 
ما هم ضعیف نیست. سرمربی نساجی تصریح کرد: تیم نساجی شخصیت قهرمانی و صعود را دارد. البته 
زود است از الان در باره صعود صحبت کنیم. همین که فوتبال ایران به نساجی به چشم یک مدعی 
نگاه می کند خیلی مهم است. لیگ دسته اول مثل یک ماراتن است و مهم نیست که چه تیمی از ابتدا 
در صدر باشد. تیم هایی می توانند صعود کنند که در هفته های پایانی به نقطه اوج برسند و بتوانند مثل 
دونده ماراتنی که در پیچ آخر دیگران را جا می گذارد در هفته های پایانی همه را جا بگذارد.ملی پوش 
سابق کشورمان سپس با اشاره به بازی پیش روی تیم ملی ایران مقابل سوریه اظهار داشت: با شناختی 
که از کارلوس کی روش دارم مطمئنم که او مقابل سوریه هم کوتاه نخواهد آمد و با همه قوا برای پیروزی 
و به خصوص گل نخوردن پا به میدان می گذارد.وی اضافه کرد: سوریه تیم خوبی است که در گروه ما 
توانسته در جایگاه سوم قرار گیرد. این تیم یک فوتبال جسور و قدرتی را بازی می کند و از خیلی از 
تیم های گروه ما بهتر بوده است. این تیم در بازی رفت در مالزی هم به پر و پای تیم ملی ما پیچید و این 
نشان می دهد که ما در آخرین روز کار ساده ای در پیش نداریم. امیدوارم که در آخرین روز از بازی های 
مقدماتی جام جهانی روسیه با حضور هواداران خوب فوتبال ایران روز خوبی را برای تیم ملی رقم بزنیم 
و یک جشن با شکوه همراه با یک پیروزی خوب را جشن بگیریم. ضمن این که واقعا امیدوارم رکورد گل 

نخوردن تیم ملی ما در این بازی هم حفظ شود تا دست به یک کار تاریخی زده باشیم.

دوستدارمکرهجنوبیبهجامجهانیصعودکند؛
فکری:ازاینکهباکیروشمقایسهمیشومخوشحالم!

سرمربی تیم فوتبال مسجدسلیمان گفت: از اینکه تیم نفت مسجد سلیمان را در ساختار دفاعی با 
تیم ملی و من را با کارلوس کی روش مقایسه می کنند خوشحالم! محمود فکری در گفتگو با خبرنگار مهر 
در خصوص چهارمین پیروزی پی درپی تیم نفت مسجد سلیمان و قرار گرفتن این تیم در بالای جدول 
رده بندی با بیان مطلب فوق گفت: هر باری که برنده از زمین خارج می شویم به بازیکنانم می گویم بازی 
بعدی ما سخت تر خواهد شد. چون حریفان با تمرکز و دقت بیشتری مقابل ما قرار می گیرند. هر پیروزی 
کار ما را برای بازی بعد دشوارتر می کند و باید تلاش بیشتری کنیم تا موقعیتمان را حفظ کنیم فکری 
فصل گذشته هم از ابتدای فصل سرمربی نساجی بود و در نیم فصل نخست نتایج خیلی خوبی با این تیم 
گرفت اما بنا به یکسری دلایل از این تیم جدا شد و تکرار نتایج خوب فصل گذشته اش را در این فصل هم 
با تیم نفت مسجد سلیمان به نمایش گذاشت. وی در این رابطه اظهار داشت: این نمی تواند اتفاقی باشد 
و ما زحمات زیادی را برای این منظور می کشیم. البته ناگفته نماند که این تلاش ها به تنهایی هم میسر 
نیست و جواب نمی دهد و اگر امسال هم می بینید که تیم نفت خوب نتیجه می گیرد، عوامل مختلفی 
در این زمینه سهیم هستند که من بعنوان سرمربی به اندازه خودم در این میان سهم دارم.وی افزود: 
از تلاش مدیریت باشگاه، بازیکنانم، همکارانم در کادر فنی و البته از محبت هواداران تیم نفت مسجد 
سلیمان نباید به راحتی عبور کرد. ما یک مجموعه هستیم که همه کار می کنیم و زحمت می کشیم و 
این اتفاق خوشایند حاصل یک تلاش دسته جمعی است.سرمربی تیم نفت مسجد سلیمان در خصوص 
مدعی بودن این تیم برای صعود به لیگ برتر گفت: فوتبال مسجد سلیمان ظرفیت لیگ برتری شدن را 
دارد. گو اینکه این تیم قبلا هم طعم  صعود و حضور در لیگ برتر را چشیده است. پس زمینه حضور در 
لیگ برتر برای این تیم وجود دارد. هدف ما هم چیزی جز صعود نیست. اما این که مدعی صعود هستیم 
یا خیر را باید بگویم که از الان واقعا زود است که در این باره صحبت کنیم. هدف ما صعود است و برای 
این منظور از هیچ کوششی دریغ نداریم. باید روز به روز بر سعی و تلاش و ممارست خود اضافه کنیم تا 
به این هدف برسیم. تیم نفت مسجد سلیمان در لیگ یک گل نمی خورد، همانطور که تیم ملی ایران 
گل نمی خورد و این باعث می شود که یک مقایسه بین محمود فکری و کارلوس کی روش پیش بیاید. چرا 
که تیم های تحت هدایت این دو گل نمی خورند. فکری در این خصوص به خبرنگار مهر گفت: البته تیم 
ملی کجا و ما کجا. اما دروغ چرا؟ از این که با کی روش مقایسه می شوم خوشحالم. این موضوع انگیزه ما 
را هم بیشتر می کند و به تیم هم روحیه می دهد.  پیشکسوت فوتبال کشورمان در خصوص نتایج تیم 
ملی در مقدماتی جام جهانی هم گفت: به این تیم ملی که اینقدر زود و مقتدرانه راهی جام جهانی شد 
افتخار می کنم و امیدوارم در جام جهانی هم نتایج آبرومند و خوبی بگیرد. بازی این تیم با کره هم یک 
بازی کاملا حرفه ای بود. در نیمه اول که بازی دو تیم متعادل بود. اما در نیمه دوم با توجه به اخراج 
عزت اللهی و این که کره ای ها به پیروزی نیاز داشتند و در خانه خودشان بازی می کردند، طبیعی بود که 
به تیم 10 نفره ما فشار وارد کنند. هنر کار تیم ملی آنجا بود که با تیم 10 نفره هم زیر این فشارها به 
خوبی مقاومت کرد و به تیم کره به راحتی موقعیت گل نداد. ملی پوش سابق کشورمان در پاسخ به این 
سئوال که دوست دارید بین کره و ازبکستان کدام در کنار ایران به جام جهانی برسد بیان داشت: این 
درست که ما خیلی زود و مقتدرانه به جام جهانی رفتیم، اما باید این واقعیت را بپذیریم که کره و ژاپن 
از فوتبال آسیا فاصله گرفته اند. به نظر من اگر کره به جام جهانی برسد  برای فوتبال آسیا به مراتب بهتر 

از این است که ازبکستان به جام جهانی برسد.


